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HANDIKAPPRÅDET   

VID FASTIGHETSNÄMNDEN OCH  

MILJÖ- OCH HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN  

  

  

PROTOKOLL NR 3/2009 
 

Sammanträdesdag:  

Måndag den 4 maj 2009 

    

 

  
Justerat den Justerat den  

 

 

 

 

Stefan Mattsson Britt-Marie Karlsson 

 

 

Närvarande: 

Ordförande Stefan Mattsson (SRF) 

Vice ordförande Britt-Marie Karlsson (HSO-FEB) 

Ledamöter Leenu Hernejärvi (HSO/Astma) 

 Sebastian Nikula (DHR) 

 Seppo Mälkki (RSMH) 

                Pelle Kanbjer  (HSO) 

 Britt-Inger Stjernström (HSO/R) 

   

 

 

Dessutom närvarade föredragande handläggare samt handikapprådets sek-

reterare Christina Moberg, Anita Westergren och Eva Olofsson. 

 

§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade sammanträ-

det öppnat. 

 

§ 2 Val av protokolljusterare 

Ordföranden Stefan Mattsson och Britt-Marie Karlsson fick i 

uppdrag att justera dagens protokoll.  
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§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägg under Övriga frågor. 

 

§ 4 Föregående protokoll 

Rådet godkände protokoll nr 2/2009 som lades till handlingar-

na. 

  

§ 5 Inkomna protokoll/skrivelser 

  Anmäldes inkomna protokoll(skrivelser) vilka lades till hand-

lingarna. 

 

Protokoll nr 3/2009 och 4/2009 från kommunstyrelsens handi-

kappråd. 

  

§ 6 Fastighetsnämnden 

Andreas Jaeger, avdelningschef för utvecklingsavdelningen 

samt Jan Lind enhetschef från underhållsenheten på fastighets-

kontoret presenterade arbetet vid respektive verksamhetsområ-

de.  

 

Handikapprådet fick information om vad fastighetskontoret gör 

i tillgänglighet frågor vid ny - och ombyggnationer.  

 

Andreas Jaeger och Jan Lind betonade att tillgänglighetsfrågor 

är viktiga och att fastighetskontoret arbetar efter ”Stockholm - 

en stad för alla”. 

 

Ordförande redogör för hur rådet kan vara en tillgång vid ut-

vecklingsprojekt och ombyggnationer som tillgänglighetskon-

sult. Rådet vill ha parallell positiv dialogutveckling med tjäns-

temän i samband med byggnationer vilket rådet anser kan un-

derlätta för alla.  

 

  

 

§ 7  Miljö- och hälsoskyddsnämnden 

Protokollet från Miljö- och hälsoskyddsnämnden läggs till 

handlingarna. 
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§ 8  Syftet med rådet 

Rådet beslutade vid rådsmötet den 23 mars 2009 att ordföran-

den och vice ordföranden skulle ta fram underlag till den 4 maj 

att fastställa syftet med rådet samt vilka uppgifter som rådet 

har. 

Handikapprådet vill tydliggöra handikappråden för politiker och 

tjänstemän. I och med träffar med dem tydliggör rådet sin exi-

stens och sin uppgift. På detta sätt kan råden komma tidigt in i 

besluten, innan de fattas och påverka dessa i tillgänglighetssyf-

te. 

 

§ 9 Inför möte med nämnden 

Anita Westergren informerade om att presidiemötet äger rum  

1 oktober i Bolindersalen kl 10.30 – 12.00. Detta möte hålls till-

sammans med stadsbyggnadsnämndens och exploaterings-

nämndens handikappråd samt trafik- och renhållningsnämndens 

och Stockholm parkerings handikappråd. Rådet uppmanas att 

diskutera med sitt respektive område om frågor till politikerna. 

Dessa frågor ska skickas in i förväg. Anita Westergren får i 

uppdrag att ordna ett förmöte i början av september för samtliga 

inblandade handikappråd. 

 

 

§ 10 Övriga frågor 

  Rådet går igenom att göra listan.  

 

Rådet beslutar att göra studiebesök i höst med buss för att se 

och kontrollera tillgängligheten vid flera av kommunens fastig-

heter.   

 

  Vid protokollet 

 

 

 

  Eva Olofsson/Anita Westergren/Christina Moberg 
 


